

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/193

家長體驗課觀課活動

敬啟者:

本校致力為同學提供多元化的優質教育,本學年的家長體驗課將於 4 月 16 日舉行,期望家長能夠深入了解學生在學校的學習情況。活動詳情如下:

日期: 4月16日(星期二)

班別	1A	1B	1C	1D	
科目	科學	音樂	中文	地理	
報到時間	11:45	09:55	09:10	09:55	
報到地點	G01 室				
課堂時間	12:00-12:45	10:10-10:55	09:25-10:10	10:10-10:55	

備註: 1. 名額有限,獲選者將另行通知

2. 請準時出席

3. 公開課期間嚴禁拍攝及錄影

4. 觀課後會進行分享交流會(12:45-13:15),歡迎家長出席

現誠邀各位家長參與是次觀課活動,盼能與 貴子女一同上課之餘,亦可藉此機會 與各科任教老師分享和交流,以優化我們的教學團隊。如有查詢,請致電 2461 1555 與 金浩暉助理校長聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月十三日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/193 Invitation to Class Observation

Dear Parents/Guardians,

Our school is committed to providing students with diverse and high-quality education. The Parent Observation sessions for this academic year will be held on 16 April in the hopes that parents can gain a deeper understanding of their children's learning situation at school.

Details of the activity are as follows:

Date: 16 April (Tuesday)

Class	1A	1B	1C	1D	
Subject	Integrated	Music	Chinese	Geography	
	Science				
Reporting Time	11:45	09:55	09:10	09:55	
Reporting Venue	Room G01				
Session Time	12:00-12:45	10:10-10:55	09:25-10:00	10:10-10:55	

Remarks:

- 1. Quotas and limited, and selected participants will be notified separately.
- 2. Please attend punctually.
- 3. Photography and recording are strictly prohibited during the open class.
- 4. A sharing and exchange session will be held after the observation (12:45-13:15). Parents are welcome to attend.

We sincerely invite all parents to participate in this observation activity. We hope that by attending classes together with your children, you can also take this opportunity to share and communicate with in order to improve the quality of our teaching staff.

Should you have any enquiries, please contact our Assistant Principal Mr Kam Ho Fai via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal